
沧浪亭

DAY 1/2 Penang - Shanghai - Suzhou (MOB/L/D)
 Assemble at Penang International Airport for flight to Shanghai.
 After arrival, head to Zhujiajiao Ancient Town, a well-preserved thousand-year-old water

town in Shanghai, famous for its Jiangnan style of "small bridges, flowing water and people's
homes" and ancient buildings from the Ming and Qing dynasties, and is known as the "Venice
of Shanghai".

 Enjoy the stunning night view of Suzhou Jinji Lake (view the Oriental Gate from a distance).
 Dinner at Black Pearl Restaurant : Jiangnan Yachu
**Overnight at International 5 Stars Artyzen Habitat Suzhou (Huanyuhui Business District) or similar
DAY 3 Suzhou - Chaole City (B/L/D)
 Canglang Pavilion, one of the four famous gardens in Suzhou in the World Cultural Heritage

(the oldest garden in Suzhou) - the oldest garden in Suzhou, built in the Northern Song
Dynasty, is famous for its artistic conception of "Canglang Zhuying" and the scenery of the
corridors, showing the elegant charm of the literati gardens in the Song Dynasty.

 Qili Shantang, a water town in the south of Jiangnan - Suzhou's thousand-year-old ancient
street, built along the Shantang River, with white walls, black tiles, small bridges and flowing
water.

 New landmark in the south of the Jiangnan, the newly opened Chaole City - a trendy cultural
landmark that integrates modern music, digital art and immersive experience, creating an
audio-visual feast and social space full of youth.

 Internet celebrity Art Tide Wall - an immersive check-in place that integrates light and
shadow technology and interactive installations, using dynamic water curtains and digital art
to create a shocking visual experience, setting off a social media craze.

** Overnight at 5 Stars Haining Xuandemen Hotel or similar
DAY 4 Chaole City - Hangzhou (B/L/D)
 One of the four wonders in the world, Haining Tide Watching - the best place to watch the

world-famous Qiantang River Tide. (The tide is a natural tidal landscape and is an element
of force majeure. The actual situation on site shall prevail)

 West Lake Scenic Area - Hangzhou's world cultural heritage, with the classic layout of "one
mountain, two towers, three islands and three embankments" and poetic lake and mountain
scenery

 Lakeside Yintai IN77 Shopping District (Special arrangement: one cup internet-celebrity
Waterfall Coffee each).

**Seasonal: Peach blossoms and cherry blossoms from March to April
**Overnight at International 5 Stars Wyndham Hangzhou (AEONMALL business district) or similar
DAY 5 Hangzhou (B/L/D)
 The most beautiful tea garden in Jiangnan + the experience of picking and frying tea with a

basket (including Hanfu experience + drone photography)
 Leifeng Tower, one of the ten scenic spots of West Lake (hike the tower to overlook the

beautiful scenery of West Lake),
 Special arrangement: Xizi State Guesthouse (Wangzhuang afternoon tea, one of the four

famous gardens of West Lake) Seasonal: maple leaf viewing from November to December
 Go to Hangzhou City Balcony at night to enjoy the beautiful night view of Qiantang River
**Overnight at International 5 Stars Wyndham Hangzhou (AEONMALL business district) or similar

DAY 6 Hangzhou - Puyuan - Shanghai (B/L/D)
 Puyuan Ancient Town, Phase III of Wuzhen - New-style water town in

Jiangnan, a fashionable aesthetic settlement on the banks of the Millennium
Canal

 Take a traditional Jiangnan rowing boat to visit the water town
 Go to Shanghai and visit Internet celebrities check in at Wukang Road - a

century-old street full of French Concession style
 Yuyuan Chenghuang Temple Business District (Nine-Curved Bridge, Lake

Pavilion).
**Overnight at 5 Stars Cordis Shanghai Eden Hotel or similar
DAY 7 Shanghai (B/L/D)
 Zhangyuan Shikumen + Starbucks Roastery
 Nanjing Road Pedestrian Street + PopMart Global Flagship Store
 The newly opened The StageMagnolia Observation Deck (standing 320

meters in the air, reshaping Shanghai’s stunning skyline with a 360-degree
panoramic view).

 Dinner at Lao Xing Xian Restaurant (Black Pearl + Michelin)
**Overnight at 5 Stars Cordis Shanghai Eden Hotel or similar
DAY 8 Shanghai - Penang (B/MOB)
 After breakfast, visit Bicester Village, after that transfer to the airport for

departure
**Home sweet home.
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**May Recommend Local Product on the Bus
**Tour Leader Tipping Not Included

 TASTE OF JIANGNAN FOOD LIST: BLACK
PEARL, MICHELIN, MICHELIN BIB
GOURMAND, A BITE OF CHINA, MICHELIN
VEGETARIAN MUST-EAT LIST

 ALL 5 STARS (5 NIGHTS INT + 1 NIGHT
PREMIUM SCENIC AREA HOTELS)

 XIZI STATE GUEST HOUSE NOON TEA +
WATERFALL COFFEE

 JIANGNAN NEW LANDMARK CHAOLE CITY +
TIDE WALL

 THE STAGE MAGNOLIA OBSERVATION DECK
 VIP 2+1 SEATS BUS



DAY 1/2 槟城 - 上海 - 苏州 (机上用餐/午晚餐)
 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往上海。

 抵达后前往朱家角古镇，上海保存完好的千年水乡，以"小桥流水人家"
的江南风貌和明清古建闻名，被誉为"上海威尼斯"。

 湖上长堤李公堤赏金鸡湖夜景（远观东方之门）。

 品尝蝉联黑珍珠餐厅：江南雅厨
**夜宿于国际五星苏州雅辰悦居酒店（环宇荟商圈）或同级
DAY 3 苏州 - 盐官潮乐之城 (早午晚餐)
 《世界文化遗产》苏州四大名园之一沧浪亭（苏州最古老的园林）- 苏

州现存最古老的园林，始建于北宋，以“沧浪濯缨”的意境和复廊借景

闻名，展现宋代文人园林的典雅风韵。
 江南水乡七里山塘 - 苏州千年古街，沿山塘河而建，白墙黛瓦、小桥

流水，被誉为"姑苏第一名街"，浓缩了江南水乡的繁华与诗意。

 江南新地标~全新开幕潮乐之城 - 融合现代音乐、数字艺术与沉浸式体
验的潮流文化地标，打造年轻力爆棚的视听盛宴与社交空间。

 网红艺术潮水墙 - 融合光影科技与互动装置的沉浸式打卡地，以动态

水幕与数字艺术打造震撼视觉体验，引爆社交媒体热潮。
**夜宿于景区内五星海宁宣德门酒店或同级
DAY 4 盐官潮乐之城 - 杭州 (早午晚餐)
 天下四绝之一海宁观潮 - 世界著名的钱塘江大潮最佳观赏地。
(潮水为自然潮汐景观，为不可抗因素，最终以现场实际情况为准)

 西湖风景名胜区 - 杭州的世界文化遗产，以"一山二塔三岛三堤"的经
典格局和诗画般的湖光山色

 湖滨银泰 IN77 商圈（特别安排：网红瀑布咖啡每人一杯）。

**季节限定：3-4 月桃花、樱花
**夜宿于国际五星杭州英冠温德姆酒店（永旺梦乐城商圈）或同级
DAY 5 杭州 (早午晚餐)
 江南最美茶园+网红背篓采茶炒茶体验（含汉服体验+无人机拍摄）

 西湖十景之一雷锋塔（登塔俯览西湖美景），
 特别安排：西子国宾馆（西湖四大名园之一汪庄下午茶）季节限定：

11-12 月赏枫叶。
 晚上前往杭州城市阳台赏钱塘江绝美夜景

**夜宿于国际五星杭州英冠温德姆酒店（永旺梦乐城商圈）或同级

DAY 6 杭州 - 濮院古镇 - 上海 (早午晚餐)
 乌镇三期濮院时尚古镇 - 江南新派水乡，千年运河畔的时尚美学

聚落。搭乘江南传统摇橹船游水乡
 前往上海，网红打卡武康路 - 一条充满浓郁法租界风情的百年老

街

 豫园城隍庙商圈（九曲桥、湖心亭）
**夜宿于国际五星上海伊敦康得思酒店或同级

DAY 7 上海 (早午晚餐)
 游览张园石库门+星巴克烘焙工坊。
 南京路步行街+泡泡玛特全球旗舰店
 全新开幕 The Stage 白玉兰观景台（傲立于 320 米高空，以 360

度全景重塑上海绝美天际线）

 品尝老兴鲜酒家（黑珍珠+米其林）
**夜宿于国际五星上海伊敦康得思酒店或同级
DAY 8 上海 - 槟城 (早餐/机上用餐)
早餐后前往上海，游览比斯特购物村，后送机结束。

**美丽的家

Validity: 20 Feb 2023 - 31 Dec 2023
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饕餮江南美食榜：黑珍珠，米其林，米其

林必比登推荐，舌尖上的中国，米其林素
食必吃榜

 全程 5星（5晚国际 5 星+1 晚景区豪华 5 星）

西子国宾馆汪庄下午茶+网红瀑布咖啡
江南新地标潮乐之城+观潮

 THE STAGE 白玉兰观景台-上海绝美天际线
 VIP 三排巴士

C1B2
Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025

**不含领队小费
**车上会有车购


